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German József polgármester köszöntötte a megjelenteket, megállapítja, hogy az ülés 
határozatképes, azt 17 óra 00 perckor megnyitja és javaslatot tesz a meghívóban szereplő napirendi 
pontok megtárgyalására., úgy hogy a 2-3 napirendet vennénk előre, mert ezzel kapcsolatban 
vendégeink vannak.
A napirendi pontok megtárgyalásával a testület egyhangúan (5 igen, 0 ellenszavazattal, 0 
tartózkodással) egyetértett.

2./ Óvodai ügyek
Előadó: Szinovszki Ágnes intézményvezető

Szinovszki Ágnes intézményvezető elmondta, hogy a 2019-2020-as nevelési év munkatervében a 
nyári leállás időpontja a dolgozókkal és a szülőkkel egyeztetve július 27 – augusztus 21-ig lesz. 
Amennyiben a képviselőtestület elfogadja, február végéig hivatalosan tájékoztatni kell a leállás 
időpontjáról a szülőket. Ekkor történik a szabadságok kiadása, illetve a fertőtlenítő nagytakarítás. 
Kérte a képviselőtestület segítségét a tálalókonyha és előterének kifestésében, illetve az egyéb 
nagyobb karbantartási munkákban.

German József polgármester:
Nagyon reméljük, hogy abban az időben a bölcsőde már legalább szerkezetkész állapotban lesz, 
valószínűleg az építés valamilyen mértékben zavarni fogja az óvodai munkát, de reméljük, hogy
ésszerű határokon belül. 
A tavalyi évben a magyar falu program keretében beadott óvodafelújítás pályázat sajnos nem 
nyert, ez az egyik legfontosabb feladatunk lenne idén. Ha lehetőség lesz rá megpróbálunk újra 
pályázni, megpróbáljuk szétbontani, így talán nagyobb lenne az esély. Az óvodavezető 
bevonásával számba vesszük, melyek a legfontosabb fejlesztendő dolgok.

Szinovszki Ágnes intézményvezető:
Azt gondolom, hogy ha egy ilyen fontosságú pályázatot megnyerne a falu, mint a napköziotthonos 
óvoda felújítása, akkor lehetőség lenne – amennyiben az iskola nem indul újra – hogy 
átcsoportosítjuk az iskola épületébe arra a rövid időszakra az óvodát.
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A tálalókonyhában lévő régi komódot szeretnénk lecserélni egy új, ÁNTSZ előírás szerinti 
tálalópultos szekrényre, ez részben adományból, és részben a költségvetésből valósulna meg.
Ami jelenleg nagyon rossz állapotban van az a tálalókonyha, a gyermekmosdó, és ami nagyon 
fontos lenne az a fűtéskorszerűsítés, abban a csoportban, ahol a gyerekek alszanak, sajnos nagyon 
hideg van, jobban kell fűtenünk azt a helyiséget.

German József polgármester:
A bölcsőde felújítás végett új, nagyobb teljesítményű kazánt vásároltunk, ez előírás volt. 
Át kell beszélnünk, mi az, amit saját erőnkből meg tudunk valósítani.

Szinovszki Ágnes intézményvezető:
A napokban küldtem polgármester úrnak egy levelet, melyben szeretném Önöket tájékoztatni
arról, hogy pályázat kiírása nélkül kívánjuk betölteni a dajkai munkakört - a jogszabály erre 
lehetőséget ad - ugyanis 2019. szeptember 2-től 2020. február 8-ig Schlenkné Hesz Edit 
betegállományát töltötte. Ez időszak alatt Dombóvári Anikót alkalmazzuk bértámogatással 2020. 
március 15-ig. Mivel Edit február 28-tól kérte munkaviszonyának megszűntetését, így Dombóvári 
Anikót szeretném kinevezni közalkalmazotti jogviszonnyal 3 hónap próbaidővel megjelölve.
Azért nem írunk ki tehát pályázatot, mert ezt a működőképesség biztosítása indokolja.

German József polgármester:
Úgy gondolom tudomásul vesszük amit az óvodavezető a dajka ügyében mondott.

Szinovszki Ágnes intézményvezető:
A polgármester úr tájékoztatása szerint 2 héten belül meg kell oldanunk a gázcsonk áthelyezése
építése végett az udvari játékok áthelyezését. Szeretném kérni a képviselő apukák segítségét, hogy 
toborozzunk apukákat, hogy társadalmi munka keretében egy meghatározott napon ezt le tudjuk 
bonyolítani. A játékok tárolását is meg kell oldani.
German József polgármester:
Ebbe a munkába a gondnokot is be fogom vonni.

A képviselőtestület tagjai ezután részletesen megbeszélték, milyen munkák lesznek, illetve mi az,
aminek szükséges az előkészítése, ki mikor ér rá segíteni.

Erdélyi Bálint érdeklődő is felajánlotta segítségét a munkavégzésre.

A képviselőtestület tagjai a polgármester javaslatával egyhangúan (5 igen, 0 ellenszavazattal, 0 
tartózkodással) egyetértettek, és az alábbi határozatot hozzák:

6/2020.(II.27.) képviselő-testületi határozat
Berkenye Község Önkormányzatának képviselőtestülete a Berkenyei 
Napköziotthonos Óvoda nyári zárva tartását a 2020.07.27-től 2020.08.21-
ig terjedő időszakban határozza meg.
A testület felkéri az intézményvezetőt, hogy a szülőket a döntésről 
értesítse.
Határidő: azonnal 
Felelős: intézményvezető

Szinovszki Ágnes 17 óra 55 perckor távozott az ülésteremből.
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3./ Pályázatok áttekintése
Előadó: Kállai-Rácz Andrea pályázati referens

Kállai-Rácz Andrea részletes tájékoztatást adott a folyamatban lévő pályázatokról, illetve az 
elszámolásokról. 
Elmondta, hogy lehetőség van orvosi eszközbeszerzési pályázatot benyújtani, de csak ha ezt nem 
zárja ki az előző orvosi rendelő felújítási pályázat. A háziorvossal egyeztetett, milyen eszközökre 
lenne szükség a rendelőben.
Ismertette, mely pályázatoknál milyen hiánypótlásokat kellett benyújtani.

German József polgármester:
Sok teendő van a hiánypótlásokkal, azon vagyunk, hogy mindent megtegyünk, hogy a pályázatok 
és az elszámolások rendben legyenek. A jövőben szeretném, ha egy pályázat megvalósul, azt amint 
lehet zárjuk le és adjuk le az elszámolást. 
Az orvosi rendelő bejárata körüli rész a Berkenye Faluszövetkezet tulajdona, szolgalmi jog
intézése folyamatban van, dolgozok rajta, hogy miénk lehessen legalább a bejárathoz szükséges 
járda területe, egyenlőre sajnos sikertelenül.

Székely András Sándor alpolgármester:
Egyetértek azzal, hogy ezt jó lenne máshogy megoldani, tartósabban rendezni az ügyet.

Szó esett a 300 éves évfordulós pályázat hiánypótlásának leadásáról is.

German József polgármester:
Kucsera Balázzsal a telekcsere egyeztetés folyamatban van.
A polgármesteri hivatal energetikai pályázattal kapcsolatban is van elmaradt hiánypótlás. A 
mozgássérült feljáró és wc elkészült, viszont a bejárati ajtó nem felel meg a szabványméretnek. 
Felvettük a kapcsolatot a kivitelezővel, egyenlőre várjuk a válaszát. Fel kell szólítani őket, hogy 
cseréljék ki az ajtót.
A nemzeti szabadidős park pályázattal kapcsolatban nincs új információnk. A kuvik játszótérrel 
kapcsolatban a játszótéri eszközökre megvan a pénzünk. Először is próbálok egy kertészt keresni,
hogy nézze meg a terepet, az elképzelésem szerint egy játszóteret és egy parkot csinálnánk. A 
sportegyesületnek van kerítésre pályázata, a patak játszótér felőli oldalán lehetne keríteni.

Erdélyi Bálint érdeklődő:
Azt az információt hallottam, hogy nem lehet ott játszóteret csinálni, mert ott megy a felső 
villanyvezeték.

German József polgármester:
Ez már egy elnyert pályázat. Van egy helyi segítségünk, Szauer János, akinek van beruházási 
tapasztata, ő segít majd nekünk önként ezekben a projektekben. Megnézzük, hogy pontosan 
milyen vezetékről van szó, megpróbáljuk értelmezni az elektromos művek állásfoglalását.

Molnár Gábor képviselő:
A patak partnál a kerítés építésénél figyelembe kell venni, hogy a patakot szokták takarítani, helyet 
kell hagyni, ahol a markoló bemegy.

19 óra 10 perckor Erdélyi Bálint távozott az ülésről.
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Árpásné Schlenk Judit jegyző:
A patak az önkormányzat tulajdona, volt, amikor az önkormányzat takarította, volt mikor a 
Gödöllői Víztársulat végezte el ezt, tőlük kellen  megkérdezni.

German József polgármester:
A temető felújításánál a kerítés földmérő által ki lett mérve, ki lett tisztítva körbe a terület, a kerítést 
a Boltív Bau fogja csinálni hamarosan. A másik tétel az urnafal, szintén a Boltív-Bau a kivitelező, 
a megépítési határidő év vége.
A MÁV területek megvásárlásának ügyintézése is folyamatban van, nekünk is kérelmeznünk kell, 
és nekik is, sok hatósági teendő van az ügyben, majd jelentkezni fog a hölgy, akivel felvettem a 
kapcsolatot, úgy látom nagyon segítőkész.

A testület a pályázatokkal kapcsolatos tájékoztatót egyhangúlag elfogadta.

Kállai-Rácz Andrea 19 óra 25 perckor elhagyta az üléstermet.

4./ Naxel Hungary Kft. telekvásárlása
Előadó: German József polgármester

Árpásné Schlenk Judit jegyző felolvasta a Naxel Hungary Kft. cégvezető által írt vételi 
szándéknyilatkozatát a Berkenye belterület 648/5 hrsz 1224 m2 ingatlan vonatkozásában. 
Elmondta, hogy a képviselőtestületnek kell dönteni arról, hogy meg veheti-e. Ha igen, a 
szerződésbe bele kell foglalni a közművesítési határidőket, a víz és szennyvíz határidejét 
módosítani kell, mert a beruházások elhúzódnak.

German József polgármester:
Az új szerződéseknél a víz és szennyvíz megépítésének határideje május 31. legyen, a többi közmű 
kiépítésének határideje 2021. április 30.

A képviselőtestület ezután az ismertetett telekeladással kapcsolatban egyhangúan (5 igen, 0 
ellenszavazattal, 0 tartózkodással) az alábbi határozatot hozza:

7/2020.(II.27.) képviselő-testületi határozat
Berkenye Község Önkormányzata a Berkenye 648/5 hrszú 1225 m2 

területű kivett beépítetlen belterületi ingatlan vevőjéül a Naxel Hungary 
Kft. 1173 Budapest, Ferihegyi út 81. 1/3 székhelyű vállalkozást jelöli 
ki. A vételár 2600 Ft + ÁFA, /m2, (3.185.000Ft + ÁFA összesen 
4.044.950Ft) amit a vevő az adásvételi szerződés aláírásával egyidejűleg 
köteles megfizetni.
Az ingatlan villany közművel rendelkezik. A további közműveket az 
önkormányzat az alábbi ütemezés szerint tudja biztosítani:

- víz, szennyvíz közmű biztosítása 2020. május 31-ig
- szórt köves út biztosítása 2021. április 30-ig
- gázellátás biztosítása 2021. április 30-ig
- közvilágítás biztosítása 2021. december 31-ig
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Az adásvételi szerződésben 10 éves beépítési kötelezettséget kell kikötni 
annak aláírásától számítva. Bele kell továbbá foglalni azt is, ha a vevő a 
beépítési kötelezettségének nem tesz eleget, akkor az önkormányzat 
jogosult legyen egyoldalúan elállni.
Az adásvételi szerződésben is fel kell hívni a figyelmet a gyommentes 
állapotban tartásra, és az elmulasztás következményeire.
Az önkormányzat megállapítja, hogy az ingatlan nem tartozik a 
törzsvagyonhoz, az forgalomképes, amelynek értékesítése 
településfejlesztés miatt indokolt.
A testület felkéri a polgármestert, hogy az adásvételi szerződést a 
fentieknek megfelelően kösse meg.
Határidő: 2020. március 31.
Felelős: polgármester

German József polgármester:
Nagyon fontos, hogy minél több telket eladjunk. Érdeklődés van, hirdetést kell feladnunk, esetleg 
valamilyen kedvezményeket adni, foglalkozni kell az üggyel.

Székely András Sándor polgármester:
72 millió forintot kell kifizetnünk + 5 millió forintot vissza kell tennünk a költségvetésbe.
Összesen elvileg 20 millió forintunk van. Ha nem adunk el egy telket sem, akkor 50 millió forintot 
hozzá kell tennünk, ami körülbelül 3 évnyi teljes iparűzési adóbevételünk. Ha az összes telket
sikerülne eladni, akkor is mínusz 1 millió forintban leszünk. Én azt gondolom, amit a 
költségvetésben összeállítottunk beruházásokra, tartsuk be szigorúan prioritási sorrendben, és ne 
hozzunk előre a végéről azért egy beruházást, mert bármilyen oknál fogva fontosnak tűnik, mert 
mínuszban nem lehetünk, kölcsönt nem tudunk felvenni, és a többi kiadást pedig fizetnünk kell. 
Felelősek vagyunk azért, hogy minden önkormányzati kötelezettséget teljesítsünk. Egyenlőre a 
feladataink sorrendjének elején szereplő nagy tételekre sincs meg a fedezetünk, mert az adókból 
csak később folynak be a bevételek, ráadásul a kormány az iparűzési adó beszedésén is változtatni 
akar, ezért még az is lehet hogy a bevételünk sem annyi lesz amennyit terveztünk.

German József polgármester:
Egyetértek abban, hogy addig komolyabban nem ruházunk be, amíg a telkek nem kerülnek 
eladásra. Vannak viszont fontos dolgok, amiket meg kell csinálnunk. Azt nem javaslom, hogy 
most mindent állítsunk le addig, amíg nem adjuk el a telkeket.

Székely András Sándor polgármester:
Várhatóan néhány hónapon belül ki fel fizetnünk kb. 30 millió forintot a már folyamatban lévő 
szennyvízberuházásra, viszont a telekberuházási számlán 15 millió forintunk van. Úgy gondolom, 
ez egy rosszul megtervezett beruházás volt szakmai, gazdasági és pénzügyi szempontból is.

German József polgármester:
Jó esélyt látok arra, hogy eladjunk telkeket, bízom benne, hogy rövid időn belül sikerül és meg 
lesz a hiányzó összeg. Ezt a beruházást visszacsinálni nem tudjuk, folytatnunk kell. Javaslom, 
hogy sűrűbben üljünk össze, és mindenki gondolkozzon a megoldáson, addig is a kiadásokat 
szigorúan figyeljük, maximális spórolás szükséges.
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Székely András Sándor alpolgármester:
Úgy gondolom kellene egy tájékoztatást küldeni a többi telektulajdonosnak, illetve azoknak is, 
akiktől a hozzájárulást szeretnénk kérni, hogy áll közművesítés.

1./ 2020 évi költségvetés megvitatása, elfogadása
Előadó: German József polgármester
Írásbeli előterjesztés csatolva

Székely András Sándor alpolgármester:
A múltkori ülésen előkészítettük már, beterveztük azokat a beruházásokat, amit közösen 
beszéltünk meg, ehhez hozzákerültek a működési költségek, a bevételi oldalon pedig szerepelnek 
azok a tételek, amikkel számolhatunk. Minden olyan tétel bekerült a könyvelő által, amit bele 
szerettünk volna tenni.
Beleterveztünk egy elég jelentős összegű tartalékot. Törvényileg nem lehet mínuszos az 
önkormányzat költségvetése. Negyedévente át fogjuk nézni, és ha szükséges módosítani fogjuk.

Ezután az alpolgármester részletesen bemutatta a tervezetet a képviselőtestületnek, tételesen 
átbeszélték a bevételi és kiadási oldalakat, válaszolt a képviselők által feltett kérdésekre.

German József polgármester:
Fontos tudni, hogy a 43 millió forintos tartalék akkor van, ha az összes telek eladásra kerül, minden 
egyes telek eladásával nő a tartalékunk. 
Javaslom, hogy 60 milliós bevételi oldalt csökkentsük le 35 millióra, ezzel arányosan csökken a 
tartalék összege is.

A polgármester kérte a képviselőket, hogy módosításoknak megfelelően és a kiküldött anyag 
szerint fogadják a 2020. évi költségvetést.

A képviselőtestület ezután egyhangúan (5 igen, 0 ellenszavazattal, 0 tartózkodással) elfogadta 
polgármester által javasolt módosítást, és rendelettervezet többi részér, és ezzel megalkották az 
1/2020.(II.27.) rendeletet az önkormányzat 2020. évi költségvetéséről. 
Rendelet egy példánya a jegyzőkönyvhöz csatolva.

A jegyző részletes ismertetést követően kérte, hogy a testület fogadja el az előterjesztésnek 
megfelelően a közös hivatal 2020. évi költségvetését.

German József polgármester:
Azáltal, hogy átkerült a közös hivatal székhelye Nógrádra, 13.348.000 Ft pluszhoz jutott a két falu, 
melyből arányosan a Berkenyére jutó 1/3-ad rész 4.449.000 Ft. Fontos, hogy ez az arány pontosan 
legyen elszámolva. Ezeket rendszeresen fogjuk ellenőrizni, és tisztességesen el fogunk számolni 
a két falu között.

Székely András Sándor alpolgármester:
Mivel korlátoltan lehet felhasználni ezt az összeget, tudnunk kell, hogy mik azok a tételek, 
amikhez jogosan felhasználható, ezt hogyan tudjuk majd rendezni.
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A képviselők ezután választ kaptak a feltett kérdésekre, és egyhangúan (5 igen, 0 ellenszavazattal, 
0 tartózkodással) az alábbi határozatot hozták.

8/2020.(II.27.) képviselő-testületi határozat
Berkenye Község Önkormányzatának képviselő-testülete a közös hivatal 
költségvetését összesen 55.404.957,- Ft-al, ezen belül 39.056.500,- Ft 
személyi juttatással, 7.027.900,- Ft járulékkal és 9.320.557,- Ft dologi 
kiadással összesen 9 fő létszámmal, ezen belül, 9 fő köztisztviselővel 
elfogadja. 
A testület felkéri Berkenye Önkormányzat jegyzőjét, hogy a közös 
önkormányzati hivatal költségvetését az elfogadottnak megfelelően építse 
be Nógrád község 2020. évi költségvetésébe. 
Határidő: azonnal
Felelős: jegyző

5./ Különfélék
Előadó: German József polgármester

Árpásné Schlenk Judit jegyző

Árpásné Schlenk Judit jegyző ismertette Jeney József telekvásárlással kapcsolatos levelét. Szeretné 
megvásárolni az ingatlanja melletti 308 hrszú területből kb. 360 m2-t. A mellékelt térképvázlat
bemutatásra került.

A képviselőtestület tagjai úgy foglaltak állást, hogy amennyiben kérelmező vállalja a terület 
megosztásának és átminősítésének költségeit, akkor a kérelmezett területrészt 2.000 Ft/m2 áron el 
kívánja adni, melynek ügyvédi költségei is a vevőt terhelik. Feltéve, ha építésügyi szempontból 
akadály nem merül fel.

A képviselőtestület tagjai ezután egyhangúan (5 igen, 0 ellenszavazattal, 0 tartózkodással) az alábbi 
határozatot hozzák:

9/2020.(II.27.) képviselő-testületi határozat
Berkenye Község Önkormányzatának képviselőtestülete hozzájárul, 
hogy Jeney József 2641 Berkenye, Bérc u. 1. szám alatti lakos részére 
kérelmére a megosztást és átminősítést követően eladásra kerüljön a 
Berkenye 308 hrszú Bérc utca ingatlanból a mellékelt térképen 
megjelölt kb. 360 m2 nagyságú terület 2000 Ft/m2 áron, amennyiben 
semmilyen jogi akadály ezzel kapcsolatban nem merül fel.
Feltétel, hogy a kérelmező viselje a terület megosztásával, 
átminősítésével és adásvételével kapcsolatos mindennemű költséget.
A testület felkéri a polgármestert, hogy a döntést a kérelmezővel 
közölje, és a végrehajtásról gondoskodjon.
Határidő: azonnal és értelemszerű
Felelős: polgármester 

German József polgármester:
Létezik olyan szervezet, hogy TÖOSZ Települési Önkormányzatok Országos Szövetsége.  Az 
önkormányzatok terén érdekvédelmet folytat, képviseli érdekeinket. Hallottam is róla, és jártam is 
egy megbeszélésen. Javaslom, hogy csatlakozzunk mi is ehhez a szervezethez 2020.01.01-i 
dátummal.
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A képviselőtestület tagjai a polgármester javaslatával egyhangúan (5 igen, 0 ellenszavazattal, 0 
tartózkodással) egyetértettek, és az alábbi határozatot hozzák:

10/2020.(II.27.) képviselő-testületi határozat
Berkenye Község Önkormányzatának képviselőtestülete 2020.01.01. 
hatállyal csatlakozni kíván a Települési Önkormányzatok Országos 
Szövetségéhez.
A testület felkéri a polgármestert, hogy a határozat végrehajtásáról 
gondoskodjon.
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

Árpásné Schlenk Judit jegyző:
A tegnapi nemzetiségi ülésen felmerült, hogy a művelődési házba a fiatalok szeretnének internetet. 
Ezt a települési önkormányzatnak kellene biztosítania.

A testület tagjai egyetértettek abban, hogy az önkormányzat biztosítja az internetet.

Székely András Sándor alpolgármester:
Szeretném kérdezni, az, hogy a kamionok lent parkolnak a MÁV területen, erről született valamikor 
határozat ? Engem nagyon zavar, éjszaka is nagy zaj van. Utánajártam, és azt gondolom ezt 
önkormányzat nem engedélyezheti. Javasolnám ennek a rendezését, biztos, hogy több lakót is zavar.

German József polgármester:
Jeleztem a problémát a faluszövetkezet ügyvezetőjének, kértem, hogy nézzen utána, nem tudnának-
e az ő területükön parkolni a kamionok. Utánanézünk a dolog jogi hátterének is.

Székely András Sándor alpolgármester:
Lakossági bejelentés érkezett, hogy az akácosba a Nerpel Árpiék hordtak sittet. Állítása szerint 
szolgalma van arra az útra, de úgy gondolom ez nem jogosítja fel arra, hogy sittet temessen be a 
földbe.

A polgármester ígéretet tett, hogy utánajár az ügynek.

German József tájékoztatta a képviselőket a kazánvásárlásról. Elmondta, hogy a gázcsonk 
áthelyezése kapcsán derült ki, hogy az óvodában lévő kazán cseréjére volt szükség. Új kazánt kellett 
vásárolni, mert a régi már nem volt szabványos. Az új kazán megvásárlása 516 e Ft-ba kerül, amely 
a költségvetésbe betervezésre került, tehát kifizethető.

Tájékoztatta továbbá arról is, hogy az iskolával kapcsolatban sajnos nem túl jó a helyzet, 3 szülő 
jelezte csak, hogy ide hozná a gyermekét. A környékbeli falvakban meg lesz hirdetve a felvétel, 
magánjellegű képzéssel, maximum 12 fős osztállyal. Főként elsős és másodikos gyermekeket kell 
megcélozni, mivel máshonnan nem valószínű, hogy visszahoznák már a gyermekeket. Ez az utolsó 
esély az iskola újraindítására.

Szó esett arról is, hogy április 18-ára meghívás érkezett a csehországi Tvarozna Lhota településről, 
és oda esetleg többen elmennének, lehet hogy a tánccsoport is.
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German József polgármester:
Arra gondoltam, hogy a március 15-ei ünnepség után délután 15:30-kor tartanánk egy falugyűlést a 
felújított művelődési házban. A 15-ei ünnepség 15 órakor a Petőfi szobornál lenne, utána a műsor 
is a kultúrban, ahol szerepelnének az óvodások, kórus, Erdélyi Bálint.

A képviselők az ünnepség és a falugyűlés megtartásával egyetértettek.

A polgármester elmondta, hogy a falusi disznóvágás és a svábbál nagyon jól sikerült, sok önkéntes 
segítő volt.
Tájékoztatta a képviselőket arról, hogy a hivatalban járt Balla Mihály országgyűlési képviselő, 
nagyon konstruktív beszélgetés folytatódott. Szó esett a pályázati lehetőségekről is. A nógrádi 
polgármesterrel közös kérésünk volt, hogy a bekötő utat csinálják meg, ígéretet tett, hogy 
megvizsgálja ennek lehetőségét. 
Elmondta, hogy a cseh kapcsolattal kapcsolatban Balla Úr nagyon lelkes volt, szó esett arról is, hogy 
egy „V4-es mini találkozót” lehetne csinálni augusztus 20. környékén Nógrád, Szendehely, 
Berkenye településsel plusz a szlovák, lengyel és cseh testvértelepülésekkel. 

Jelezte továbbá a testületnek, hogy az Ifjúság utca felújítására is van egy árajánlat, annak összegét 
még megpróbálja csökkenteni, nagyon fontos, hogy meg legyen csinálva, mert nagyon rossz 
állapotban van.

German József polgármester:
Jelentkezett nálam Gombai Richárd, hogy használná azokat a földeket, amelyeket az önkormányzat 
megvásárolt ipari terület kialakítása céljából, de ez nem jött létre. Én azt javaslom, hogy az idei évre 
ingyen adjuk oda neki használatra. Neki kell tehát gondoskodni az 5 terület egész évben történő 
gyommentes tartásáról. 
A jegyző ezután megnevezete, hogy melyik területről van szó.

A képviselők az elhangzott javaslattal egyhangúan (5 igen, 0 ellenszavazattal, 0 tartózkodással) az 
alábbi határozatot hozzák:

11/2020.(II.27.) képviselő-testületi határozat
Berkenye Község Önkormányzatának képviselőtestülete engedélyezi, 
hogy Gombai Richárd Berkenye, Petőfi u. 3. szám alatti lakos 2020-ban 
ingyenesen használhatja a Berkenye 03/9, 03/10, 03/11, 03/95 és 03/96 
önkormányzati földterületeket.
A használó kötelessége a területek rendszeres kaszálása, gyommentes 
állapotban tartása.
A testület felkéri a polgármestert, hogy a döntésről a kérelmezőt 
értesítse, és a határozatban foglaltak betartását kísérje figyelemmel.
Határidő: azonnal és értelemszerű
Felelős: polgármester 

Ezután az 6. napirend megtárgyalásával zárt ülésen folytatódott a képviselőtestületi ülés.

Kmf.

German József Árpásné Schlenk Judit
polgármester                                                 jegyző


